

M:CURO

— SM-5368 —



Thank you for purchasing this product: in order to use this product correctly, please read this manual before use; in order to read the manual at any time when you need it, please keep this manual in a safe place.

About this manual:



The product pictures and related product features shown in this manual, as well as some nouns, can only be used as a reference. The user will use the actual product as the standard, and the referenced data comes from the company's laboratory.

Safety Precautions

be sure to read the safety precautions before use.

please use this product correctly according to the contents and recommendations of the manual.

the product should be cleaned in time after use to avoid accumulation of grease and its residues.

 Danger	Related content: Incorrect actions can lead to personal injury.
 Caution	Related content: Incorrect operation can result in personal safety or property damage

Danger

- ▶ Please use it under the rated voltage of this appliance to ensure that the plug is fully inserted, otherwise it may cause personal injury such as electric shock.

- ▶ Do not use if you feel dull about heat, otherwise it may cause personal injury such as electric shock.
- ▶ Do not use if you feel dull about heat, otherwise it may cause burns.
- ▶ In the following cases, please unplug the power cord first, otherwise it may cause accidents or even personal injury:
 - When not using this appliance.
 - The appliance is working abnormally.
 - When cleaning and maintenance.
 - After each use.
- ▶ If the appliance accidentally falls into the water, unplug it immediately.
- ▶ When the appliance is connected to a power source, it cannot be placed in an environment close to the water anyway.

! Warning

- ▶ Do not use while bathing or in the shower.
- ▶ Do not place or store this appliance where it can be fallen or be pulled into a tub or sink.
- ▶ Do not place or drop into water or other liquid.
- ▶ Do not reach for an appliance that has been fallen into water. Unplug it immediately.
- ▶ Unplug this appliance before cleaning it.
- ▶ An appliance should never be left unattended when it is plugged in.
- ▶ Close supervision is necessary when this appliance is used by, on, or near children or individuals with certain disabilities or special needs.



- ▶ Use this appliance only for its intended use as described in this manual.
- ▶ Never operate this appliance if it has a damaged cord or plug, if it is not working properly, if it has been dropped or damaged, or if it has been dropped into water.
- ▶ Keep the cord away from the heated surfaces. do not wrap the cord around the appliance.
- ▶ Never use while sleeping.
- ▶ Do not use outdoors or operate where aerosol(spray)products are being used, or where oxygen is being administered.
- ▶ Do not use an extension cord.
- ▶ This appliance is hot when in use. do not let eyes or bare skin touch heated surfaces.
- ▶ Do not place the heated unit directly on any surface while it is hot or plugged in.
- ▶ Always store this appliance and cord in a moisture-free area.
- ▶ Do not store it in temperatures exceeding 140°F (60°C).
- ▶ Do not plug or unplug this appliance when your hands are wet.



KEEP AWAY FROM CHILDREN

KEEP THESE INSTRUCTIONS IMPORTANT SAFETY INSTRUCTIONS

Feature

- ▶ Rated voltage : AC 220-240V, 50/60Hz.
- ▶ Power : 1000W.
- ▶ Three-in-one for dry hair and straight hair, dry hair directly from the roots, and dry hair more quickly.
- ▶ Nylon Pin & Tufted Bristles: easy detangle & better grip of your hair.
- ▶ Made up of environmental high temperature resistant composite material, 100% avoid burning and smoking.
- ▶ Three heat and two speed settings: satisfy your different requirements of drying, curling, straightening.
 - AIR : high speed/low temperature.
 - Low Middle: low speed/middle temperature.
 - High: high speed/high temperature.
- ▶ Ergonomic design, streamlined appearance, portable rotary switch.
- ▶ 2m 360 degree rotated cable, no distortions and convenient to use with different directions.

How To Use

- ▶ Step 1: Please check the voltage on the rated label before use to make sure it matches your local voltage.
- ▶ Step 2: Dry your hair with a towel to remove excess water.
- ▶ Step 3: Divide the hair into several parts, please start with a low setting first to test the temperature that suits your scalp.
- ▶ Step 4: Use the brush close to the hair root and brush down towards the end of the hair.
- ▶ Step 5: For large fluffy hair, place the brush under the hair

Feature

- ▶ Rated voltage : AC 220-240V, 50/60Hz.
- ▶ Power : 1000W.
- ▶ Three-in-one for dry hair and straight hair, dry hair directly from the roots, and dry hair more quickly.
- ▶ Nylon Pin & Tufted Bristles: easy detangle & better grip of your hair.
- ▶ Made up of environmental high temperature resistant composite material, 100% avoid burning and smoking.
- ▶ Three heat and two speed settings: satisfy your different requirements of drying, curling, straightening.
 - AIR : high speed/low temperature.
 - Low Middle: low speed/middle temperature.
 - High: high speed/high temperature.
- ▶ Ergonomic design, streamlined appearance, portable rotary switch.
- ▶ 2m 360 degree rotated cable, no distortions and convenient to use with different directions.

How To Use

- ▶ Step 1: Please check the voltage on the rated label before use to make sure it matches your local voltage.
- ▶ Step 2: Dry your hair with a towel to remove excess water.
- ▶ Step 3: Divide the hair into several parts, please start with a low setting first to test the temperature that suits your scalp.
- ▶ Step 4: Use the brush close to the hair root and brush down towards the end of the hair.
- ▶ Step 5: For large fluffy hair, place the brush under the hair

near the roots and roll outwards to the ends. To get extra lift at the roots, hold the brush under the roots for 2 to 3 seconds.

- ▶ Step 6: Curly hair inward→Place the hairbrush under the tip of the hair, hold it for 2 to 3 seconds, and then rotate it inward.

Step 7: Curly hair outwards→Put the brush on the tips of the hair, hold it for 2-3 seconds and then rotate it outwards.

NOTE: During the first few minutes of initial use you may notice smoke and a slight odor. This is normal and will quickly disappear.

Maintenance And Care

- ▶ Always unplug and allow to cool prior to cleaning.
- ▶ Periodically inspect the air intake/ filter screen on the back of the brush and remove debris that may have accumulated.
- ▶ Build up may reduce air flow and damage the brush.
- ▶ Never use the following chemicals to clean the product: thinner, gasoline alcohols, or any other flammable chemicals.
- ▶ Do not wrap the cord around the appliance: this may cause cord worn.
- ▶ Use a soft dry cloth to clean.

Caution

Never allow the power cord to be pulled, twisted, or severely bent. never wrap the cord tightly around the appliance.

damage will occur at the high flex point of entry into the appliance, causing it to rupture and short circuit. Inspect the cord frequently. stop using immediately if damage is visible or if unit stops or operates intermittently.

Storage

When not in use, your iron is easy to store. Allow appliance to cool, then simply store out of reach of children in a safe, dry location. Do not jerk or strain cord at plug connections do not wrap the power cable around the appliance. Allow the cord to hang or lie loose and straight at the point of entry into the appliance.

Warranty Policy Instructions

Products are manufactured on the basis of the highest standards and will provide you with superior performance when used in accordance with the instructions in this manual.



**YOU THINK THE
POWER IS OFF WHEN
THE SWITCH IS OFF
YOU'RE WRONG**

**ALWAYS UNPLUG
SMALL APPLIANCES**

M:CURO

— SM-5368 —



Vielen Dank für den Kauf dieses Produkts: Um dieses Produkt richtig zu verwenden, lesen Sie bitte diese Anleitung vor dem Gebrauch; um die Anleitung jederzeit lesen zu können, wenn Sie sie benötigen, bewahren Sie diese Anleitung bitte an einem sicheren Ort auf.



Über dieses Handbuch:

Die in diesem Handbuch gezeigten Produktabbildungen und die damit verbundenen Produkteigenschaften sowie einige Substantive können nur als Referenz verwendet werden. Der Benutzer wird das tatsächliche Produkt als Standard verwenden, und die referenzierten Daten stammen aus dem Labor des Unternehmens.

Sicherheitsvorkehrungen

Lesen Sie vor der Verwendung unbedingt die Sicherheitshinweise. Verwenden Sie das Produkt korrekt entsprechend den Inhaltsangaben und Empfehlungen des Handbuchs.

Das Gerät sollte nach dem Gebrauch rechtzeitig gereinigt werden, um die Ansammlung von Fett und dessen Rückständen zu vermeiden.

 Gefahr	Zugehöriger Inhalt: Falsches Handeln kann zu Personenschäden führen.
 Vorsicht	Verwandter Inhalt: Falsche Bedienung kann zu Personen- oder Sachschäden führen

Gefahr

- ▶ Bitte verwenden Sie das Gerät unter der Nennspannung dieses Geräts und stellen Sie sicher, dass der Stecker vollständig eingesteckt ist, da es sonst zu Verletzungen, z. B. einem elektrischen Schlag, kommen kann.

- ▶ Verwenden Sie das Gerät nicht, wenn Sie keine Lust auf Hitze haben, da es sonst zu Verletzungen wie z. B. einem elektrischen Schlag kommen kann.
- ▶ Verwenden Sie das Gerät nicht, wenn Sie keine Lust auf Hitze haben, da es sonst zu Verbrennungen kommen kann.
- ▶ In den folgenden Fällen ziehen Sie bitte zuerst den Netzstecker, da es sonst zu Unfällen oder sogar Verletzungen kommen kann:
 - Wenn Sie das Gerät nicht benutzen.
 - Das Gerät arbeitet nicht ordnungsgemäß.
 - Bei der Reinigung und Wartung.
 - nach jeder Benutzung.
- ▶ Wenn das Gerät versehentlich ins Wasser fällt, ziehen Sie sofort den Netzstecker.
- ▶ Wenn das Gerät an eine Stromquelle angeschlossen ist, darf es nicht in der Nähe von Wasser und Wegen aufgestellt werden.

! **Warnung**

- ▶ Verwenden Sie das Gerät nicht beim Baden oder in der Dusche.
- ▶ Stellen oder lagern Sie das Gerät nicht so, dass es in eine Wanne oder ein Waschbecken fallen oder hineingezogen werden kann.
- ▶ Nicht in Wasser oder andere Flüssigkeiten stellen oder fallen lassen.
- ▶ Greifen Sie nicht nach einem Gerät, das ins Wasser gefallen ist. Ziehen Sie sofort den Netzstecker.
- ▶ Ziehen Sie den Stecker aus der Steckdose, bevor Sie das Gerät reinigen.
- ▶ Ein Gerät sollte niemals unbeaufsichtigt gelassen werden, wenn es am Netz angeschlossen ist.
- ▶ Wenn dieses Gerät von, auf oder in der Nähe von Kindern oder Personen mit bestimmten Behinderungen oder besonderen Bedürfnissen verwendet wird, ist eine strenge Überwachung erforderlich.



- ▶ Verwenden Sie dieses Gerät nur für den in dieser Anleitung beschriebenen Zweck.
- ▶ Nehmen Sie das Gerät nicht in Betrieb, wenn das Kabel oder der Stecker beschädigt ist, wenn es nicht richtig funktioniert, wenn es fallen gelassen oder beschädigt wurde oder wenn es ins Wasser gefallen ist.
- ▶ Halten Sie das Kabel von den beheizten Flächen fern. Wickeln Sie das Kabel nicht um das Gerät.
- ▶ Verwenden Sie das Gerät niemals im Schlaf.
- ▶ Verwenden Sie das Gerät nicht im Freien oder an Orten, an denen Aerosolprodukte (Sprays) verwendet werden oder an denen Sauerstoff verabreicht wird.
- ▶ Verwenden Sie kein Verlängerungskabel.
Dieses Gerät ist heiß, wenn es in Betrieb ist. Berühren Sie die erhitzten Oberflächen nicht mit den Augen oder der nackten Haut.
- ▶ Legen Sie das beheizte Gerät nicht direkt auf eine Oberfläche, wenn es heiß oder eingesteckt ist.
- ▶ Bewahren Sie das Gerät und das Kabel immer in einem feuchtigkeitsfreien Raum auf.
- ▶ Lagern Sie es nicht bei Temperaturen über 60°C (140°F).
- ▶ Stecken Sie den Stecker nicht ein oder aus, wenn Sie nasse Hände haben.



VON KINDERN FERNHALTEN

**DIESE ANWEISUNGEN AUFBEWAHREN
WICHTIGE SICHERHEITSHINWEISE**

Feature

- ▶ Rated voltage : AC 220-240V, 50/60Hz.
- ▶ Power : 1000W.
- ▶ Three-in-one for dry hair and straight hair, dry hair directly from the roots, and dry hair more quickly.
- ▶ Nylon Pin & Tufted Bristles: easy detangle & better grip of your hair.
- ▶ Made up of environmental high temperature resistant composite material, 100% avoid burning and smoking.
- ▶ Three heat and two speed settings: satisfy your different requirements of drying, curling, straightening.
 - AIR : high speed/low temperature.
 - Low Middle: low speed/middle temperature.
 - High: high speed/high temperature.
- ▶ Ergonomic design, streamlined appearance, portable rotary switch.
- ▶ 2m 360 degree rotated cable, no distortions and convenient to use with different directions.

How To Use

- ▶ Step 1: Please check the voltage on the rated label before use to make sure it matches your local voltage.
- ▶ Step 2: Dry your hair with a towel to remove excess water.
- ▶ Step 3: Divide the hair into several parts, please start with a low setting first to test the temperature that suits your scalp.
- ▶ Step 4: Use the brush close to the hair root and brush down towards the end of the hair.
- ▶ Step 5: For large fluffy hair, place the brush under the hair

Merkmal

- ▶ Nennspannung: AC 220–240V, 50/60Hz.
- ▶ Leistung : 1000w.
- ▶ Drei in einem für trockenes und glattes Haar, trocknet das Haar direkt von der Wurzel an und trocknet es schneller.
- ▶ Nylon Pin & Tufted Bristles: leicht zu entwirren & besseren Halt für Ihr Haar.
- ▶ Hergestellt aus umweltfreundlichem, hochtemperaturbeständigem Verbundmaterial, 100%ige Vermeidung von Verbrennen und Rauchen.
- ▶ Drei Wärme- und zwei Geschwindigkeitsstufen: Erfüllen Sie Ihre unterschiedlichen Anforderungen beim Trocknen, Locken und Glätten.
 - AIR: hohe Geschwindigkeit/niedrige Temperatur.
 - Low Middle: niedrige Geschwindigkeit/mittlere Temperatur.-High: hohe Geschwindigkeit/hohe Temperatur.
- ▶ Ergonomisches Design, stromlinienförmiges Aussehen, Portablerotary-Schalter.
- ▶ 2m 360 Grad gedrehtes Kabel, keine Verzerrungen und conviniento mit verschiedenen Richtungen verwenden.

Wie zu verwenden

- ▶ Schritt 1: Bitte überprüfen Sie die Spannung auf dem Etikett vor dem Gebrauch, um sicherzustellen, dass sie mit Ihrer örtlichen Spannung übereinstimmt.
- ▶ Schritt 2: Trocknen Sie Ihr Haar mit einem Handtuch, um überschüssiges Wasser zu entfernen.
- ▶ Schritt 3: Teilen Sie das Haar in mehrere Teile auf. Beginnen Sie zunächst mit einer niedrigen Einstellung, um zu testen, welche Temperatur für Ihre Kopfhaut geeignet ist.
- ▶ Schritt 4: Verwenden Sie die Bürste in der Nähe der Haarwurzel und bürsten Sie sie in Richtung der Haarspitzen.
- ▶ Schritt 5: Bei großem, flauschigem Haar die Bürste unter das Haar legen.

Halten Sie die Bürste für 2 bis 3 Sekunden unter den Haaransatz, um das Haar am Ansatz zu locken.

- ▶ Schritt 6: Lockiges Haar nach innen → Halten Sie die Bürste 2 bis 3 Sekunden lang unter die Haarspitzen und drehen Sie sie dann nach innen.
- ▶ Schritt 7: Locken nach außen → Die Bürste auf die Haarspitzen setzen, 2 bis 3 Sekunden lang halten und dann nach außen drehen.

HINWEIS: In den ersten Minuten nach der ersten Benutzung können Sie Rauch und einen leichten Geruch wahrnehmen. Das ist normal und verschwindet schnell wieder.

Wartung und Pflege

- ▶ Ziehen Sie immer den Netzstecker und lassen Sie das Gerät abkühlen, bevor Sie es reinigen.
- ▶ Überprüfen Sie regelmäßig das Lufterlass-/Filtersieb auf der Rückseite der Bürste und entfernen Sie Ablagerungen, die sich angesammelt haben könnten.
- ▶ Ablagerungen können den Luftstrom verringern und die Bürste beschädigen.
- ▶ Verwenden Sie zum Reinigen des Geräts niemals die folgenden Chemikalien: Verdünner, Benzin, Alkohole oder andere brennbare Chemikalien.
- ▶ Wickeln Sie das Kabel nicht um das Gerät:
- ▶ Dies kann zum Verschleiß des Kabels führen.
Verwenden Sie zum Reinigen ein weiches, trockenes Tuch.

Vorsicht

Achten Sie darauf, dass das Netzkabel nicht gezogen, verdreht oder stark geknickt wird. Wickeln Sie das Kabel niemals eng um das Gerät.

Überprüfen Sie das Kabel regelmäßig. Stellen Sie den Betrieb sofort ein, wenn ein Schaden sichtbar ist oder wenn das Gerät nicht mehr oder nur noch sporadisch funktioniert.

Aufbewahrung

Lassen Sie das Gerät abkühlen und bewahren Sie es dann einfach an einem sicheren, trockenen Ort außerhalb der Reichweite von Kindern auf. Wickeln Sie das Netzkabel nicht um das Gerät, sondern lassen Sie es locker und gerade an der Stelle hängen, an der es in das Gerät eingeführt wird.

Hinweise zur Garantiepolitik

Die Produkte werden auf der Grundlage der höchsten Standards hergestellt und bieten Ihnen eine hervorragende Leistung, wenn sie gemäß den Anweisungen in dieser Anleitung verwendet werden.



**SIE DENKEN, DASS DER
DER STROM IST AUS, WENN DER
SCHALTER AUSGESCHALTET IST,
DANN IRREN SIE SICH. ZIEHEN SIE
IMMER DEN STECKER AUS.**